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PROTOKÓŁ 1/2015  

Z  ZEBRANIA  SPRAWOZDAWCZO-WYBORCZEGO 

OSIEDLA  STAROMIEJSKIEGO   

02 MARCA 2015 ROKU 

 

A.Saternus - przewodniczący Zarządu Osiedla Staromiejskiego kadencji 2010-2014 otworzył 

zebranie sprawozdawczo- wyborcze w drugim terminie o godzinie 17
15

. 

Stwierdzono kworum. 

- lista obecności załącznik nr 1   

 

Ponadto w zebraniu uczestniczyli: 

1. Teresa Substyk – burmistrz miasta i gminy 

2. Barbara Białkowska – z-ca burmistrza miasta i gminy 

3. Mariusz Zamorowski – przewodniczący RM 

4. Cezary Ball – dyrektor WUM 

5. Jan Gapski – Prezes ZGK Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący zebrania przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla Staromiejskiego kadencji 2010 - 2014. 

2. Wybory organów osiedla Staromiejskiego na kadencję 2014 - 2018.  

3. Dyskusja i sprawy bieżące osiedla. 

4. Zakończenie. 

  

Ad. 1 

A.Saternus - odczytał sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla Staromiejskiego. 

- załącznik nr 2 

 

Ad. 2 i 3  

M. Zamorowski – Przewodniczący RM – prośba o składanie propozycji ilu osobowy 

powinien być skład zarządu w kadencji 2014 – 2018.  

Zaproponowano 7 osobowy skład zarządu.  

Wszyscy mieszkańcy – za przyjęciem w/w propozycji. 
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M. Zamorowski – Przewodniczący RM - zaproponował wybór 3-osobowej komisji 

skrutacyjnej. 

 

Zaproponowano: 

1. Macieja Kuligowskiego - wyraził zgodę. 

2. Rafała Nitkowskiego - wyraził zgodę. 

3. Jerzego Nowaka - wyraził zgodę. 

 

M. Zamorowski – Przewodniczący RM – Kto jest za zamknięciem listy ?  

 

Mieszkańcy przyjęli Komisję Skrutacyjną w w/w składzie jednogłośnie. 

 

M. Zamorowski – Przewodniczący RM - zaproponował zgłaszanie kandydatur do zarządu.  

 

A.Saternus – zgłosił skład zarządu kadencji 2010 – 2014 do ponownego kandydowania na 

kadencję 2014 – 2018. 

 

Zgłoszono zatem następujące osoby: 

1. Saternus Andrzej – wyraził zgodę, 

2. Sobczak Katarzyna - wyraziła zgodę, 

3. Figura Krystyna – wyraziła zgodę, 

4. Wawrzyniak Zbigniew - wyraził zgodę, 

5. Łojewski Władysław - wyraził zgodę, 

8. Wojciechowski Ryszard - wyraził zgodę, 

9. Pietrzak Józef - wyraził zgodę, 

10. Bożena (Bogumiła) Piórkowska – wyraziła zgodę. 

 

M. Zamorowski – Przewodniczący RM – Kto jest za zamknięciem listy kandydatów ? 

Mieszkańcy przyjęli propozycję jednogłośnie.     

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisywanie kart do głosowania z nazwiskami 

kandydatów, rozdanie kart, przeprowadzenie głosowania tajnego, przeliczenie głosów, 

odczytanie protokołu).  
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B. Białkowska – Z-ca Burmistrza MiG - poinformowała, że Rada Miejska uchwaliła 

miesiącu grudniu 2014 r. budżet miasta i gminy na 2015 rok. Dochody zaplanowano 

wysokości 98 969 175 zł, natomiast wydatki zaplanowano w wysokości 93 969 223 zł.   

W 2015 r. Gmina planuje m.in. realizację następujących zadań inwestycyjnych: 

- przebudowa ul. 23 Stycznia – 200.452 zł 

- budowa dróg na osiedlu leśnym – 200.000 zł, 

- budowa ul. Ogrodowej – 300.000 zł, 

- przebudowa ul. Bojowników o Wolność i Demokrację- 431.1117 zł 

- przebudowa ul. Sienkiewicza (przesmyk pomiędzy ul. H. Sawickiej, a ul. Słowackiego) – 

69.000 zł, 

- Szybka Kolej Metropolitarna BiT City Podprojekt II: Stworzenie zintegrowanego systemu 

transportowego wraz z budową wiaduktu w Solcu Kujawskim – 11.340.630 zł, z tego środki 

pochodzące z Unii Europejskiej – 5.882.696 zł, 

- przebudowa dróg gminnych: ul. Lipowa, ul. Piłsudskiego na odcinku od ul. Lipowej do ul. 

Tartacznej, ul. Sosnowa – 13.928.219 zł z tego środki pochodzące z Unii Europejskiej 

6.981.173 zł, 

- budowa platformy multimodalnej – 10.000 zł, 

- budowa sieci szerokopasmowej na terenie Gminy – 2.284.374, z tego środki pochodzące  

z Unii Europejskiej 1.420.346 zł,  

- rekultywacja terenów przemysłowych po Przedsiębiorstwie Państwowym Nasycalnia 

Podkładów Kolejowych w Solcu Kujawskim – 2.770.993 zł, z tego środki pochodzące z Unii 

Europejskiej 2.327.809 zł, 

- rozbudowa SCK w ramach rewitalizacji zdegradowanych obszarów miejskich – 4.474.277 

zł, z tego środki pochodzące z unii Europejskiej – 358.872 zł, 

- uruchomienie strefy sportowo – rekreacyjnych na terenie miasta – 30.000 zł. 

Ponadto dodała, że gmina opracowała 40 kart projektowych w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych. Będziemy się starali pozyskać środki z zewnątrz na w/w projekty.  

 

O 17.30 na zebranie przybyła pani T. Substyk – Burmistrz MiG.   

 

Rafał Nitkowski – przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – wyjaśnił zasady głosowania. 

Dokonujemy wyboru 7 spośród 8 kandydatów. Kandydatów, których nie chcemy w zarządzie 

należy skreślić na karcie do głosowania. Należy skreślić minimum jednego kandydata, aby 

głos był ważny. 
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Po dokonaniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. 

Rafał Nitkowski członek Komisji Skrutacyjnej – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. 

- załącznik nr 4 

Dodał, że w wyniku tajnego głosowania dwóch kandydatów otrzymało taka samą liczbę 

głosów, stąd należy przeprowadzić dodatkowe, tajne głosowanie. 

Komisja Skrutacyjna ponownie przystąpiła do wypisania kart, przeprowadziła ponowne 

głosowanie.  

W wyniku tajnego głosowania wybrano nowy zarząd. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

odczytał protokół z ponownego głosowania.  

 

Nowo wybrany Zarząd Osiedla Staromiejskiego ukonstytuował się: 

1. Józef Pietrzak - przewodniczący, 

2. Wawrzyniak Zbigniew – zastępca przewodniczącego, 

3. Saternus Andrzej – sekretarz,   

4. Figura Krystyna, 

5. Łojewski Władysław, 

6. Sobczak Katarzyna,  

7. Wojciechowski Ryszard. 

 

T. Substyk – Burmistrz MiG – poinformowała, że w dniu dzisiejszym uczestniczyła  

w spotkaniu dot. reformy gospodarki wodnej. Dla rozwoju naszej Gminy szczególnie ważna 

będzie realizacja projektu dot. budowy platformy mulitmodalnej - przeładunkowego węzła 

transportowego, w którym będą krzyżować się systemy komunikacji drogowej, kolejowej, 

lotniczej i śródlądowej. Platforma multimodalna (intermodalna) to jeden z wniosków 

samorządu województwa kujawsko-pomorskiego, złożony Ministerstwu Infrastruktury  

w ramach przygotowywanych przez ten resort polskich propozycji zmian dotyczących 

transeuropejskich sieci transportowych. 

Poinformowała mieszkańców o problemach Spółki Wodnej „Kapuściska”. Zarząd Spółki 

Wodnej „Kapuściska” w Bydgoszczy zwołał na dzień 25 luty br. Walne Zgromadzenie 

Członków Spółki. Jednym z istotnych punktów porządku obrad było podjęcie uchwały  

w sprawie rozwiązania i przejęcia Spółki w stan likwidacji, powołania likwidatora oraz 

wyrażenia zgody na zbycie przedsiębiorstwa Spółki. Walne Zgromadzenie członków 

rozpoczęte w wyznaczonym terminie zostało przerwane, a jego kontynuację wyznaczono na  

4 marca br. Natomiast 3 marca br. została zwołana nadzwyczajna sesja RM, na której zostanie  
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przedstawiony Radnym projekt  podjęcia uchwały, w którym odmawia się wyrażenia zgody 

na rozwiązanie Spółki Wodnej „Kapuściska” w Bydgoszczy, której Gmina Solec Kujawski 

jest członkiem oraz odmawia się wyrażenia zgody na powołanie likwidatora Spółki Wodnej 

„Kapuściska” w Bydgoszczy, której Gmina Solec Kujawski jest członkiem. Przedstawione  

przez zarząd Spółki Wodnej „Kapuściska” dokumenty, m.in. oferta nabycia przedsiębiorstwa  

Spółki Wodnej „Kapuściska” w Bydgoszczy – Oczyszczalni Ścieków „Kapuściska”, złożona 

przez CHEMWIK Sp. z o.o. w Bydgoszczy, opinia szacunkowa, ranga i ewentualne skutki 

przyjęcia uchwały w sprawie rozwiązania i przejęcia Spółki w stan likwidacji, powołania 

likwidatora  oraz wyrażenia zgody na zbycie przedsiębiorstwa Spółki, nie przemawiają za 

podjęciem przez Radę Miejską w Solcu Kujawskim uchwały wyrażającej zgodę na 

rozwiązanie Spółki Wodnej „Kapuściska”. Zaproponowana procedura rozwiązania  

i likwidacji Spółki, obejmująca sprzedaż przedsiębiorstwa na rzecz CHEMWIK Sp. z o.o. nie 

gwarantuje zabezpieczenia interesów Gminy Solec Kujawski a w konsekwencji lokalnej 

społeczności, przede wszystkim z uwagi na brak uzgodnień co do warunków dalszego 

świadczenia usług oczyszczania ścieków komunalnych.  

Ad. 4 

Mieszkańcy Osiedla Staromiejskiego zgłosili problemy dot.: 

- niewykorzystania boiska przy GP Nr 2 do gry w piłkę dla dzieci z pobliskich bloków  

(p. K. Figura), 

- braku miejsc parkingowych po jednej ze stron przy Soleckim Centrum Kultury  

(p. Stankowski),  

T. Substyk – w planach zaprojektowane są miejsca parkingowe w pobliżu SCK wzdłuż ul. 

Bojowników o Wolność i Demokrację 

- bałaganu przy śmietniku przy ul. Piastów (mieszkanka osiedla), 

T. Substyk – w 2015 r. przewidujemy budowę kolejnych wiat śmietnikowych m.in. przy ul. 

Piastów i Boh. Września. 

- konieczności zmiany ul. H. Sawickiej na jednokierunkową, samochody zaparkowane są 

wzdłuż całej ulicy (p. Szpytma), 

B. Białkowska – wymaga to zmiany organizacji ruchu, w planach jest powstanie 

dodatkowych miejsc parkingowych pomiędzy blokami przy ul. H. Sawickiej, co powinno 

spowodować, że samochody nie będą parkować wzdłuż w/w ulicy.   

- dewastacji śmietnika przy ul. Dworcowej - dot. psucia zamka i klamki do wejścia  

(p. Szpytma), 
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- zalewania garażu przy ul. Targowej (p. Lotarski), 

T. Substyk – przedstawiciele WUM sprawdzą te miejsca. 

- konieczności naprawy ul. 22 Lipca i ul. Krótkiej (p. Naglewski), 

T. Substyk – w budżecie na 2015 r. nie przewidziano środków finansowych na naprawę w/w 

ulic. 

- poruszania się ul. 22 Lipca samochodów powyżej 3,5 tony (samochody firmy Pana 

Szczepańskiego) (p. Knys), 

T. Substyk – sprawdzimy na jaki okres czasu miał wydane Pan Szczepański pozwolenie na 

przejazd ul. 22 Lipca z tonażem powyżej 3,5 tony.   

- braku możliwości dodzwonienia się na policję do godz. 15 (p. Knys) 

- zasadności zwężenia ulicy na skrzyżowaniu ul. Bojowników o Wolność i Demokrację (p. 

Stankowski), 

T. Substyk – ulica ta została zaprojektowana przez projektanta drogowego, zwężenie ulicy 

ma na celu wymuszenie spowolnienia przez kierowców wjeżdżających na skrzyżowanie. 

- celowości dla której została przycięta brzoza przy bloku nr 13 (p. Szpytma) 

T. Substyk – przycinki dokonała firma wyłoniona w przetargu, sprawdzimy dlaczego została 

w ten sposób przycięta  domków przy ul. Dworcowej 

C. Ball – Dyrektor WUM – sprawdzimy. 

 

Pan Wrzos przekazał swoje uwagi Dyrektorowi WUM min. dot.: 

- zakaz gry w piłkę na trawnikach, 

- nasadzenia niskopiennej roślinności przy blokach przy ul. Dworcowej, 

- usunięcia nasypu z piasku w pobliżu bloku nr 13 i 11, 

- braku segregacji śmieci przez mieszkańców, 

- palenia w piecach plastikami przez mieszkańców  

C. Ball – Dyrektor WUM – do mieszkańców wysłane zostały monity dot. palenia w piecach, 

w okresie wiosennym w miejscu wyciętych grusz będą prowadzone nowe nasadzenia, od 

początku wprowadzenia nowego systemu gospodarowania odpadami prowadzona jest 

edukacja mieszkańców Solca Kujawskiego, zostaną zintensyfikowane akcje informacyjne 

dotyczącej właściwej segregacji odpadów komunalnych, miejsca po robotach wykonanych 

przy blokach ul. Dworcowa 11 i 13 zostaną sprawdzone, a wykonawca zobligowany do 

przywrócenia terenu do stanu pierwotnego.    
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Ad. 5 

Przewodniczący zebrania mieszkańców A. Saternus podziękował wszystkim i zamknął 

obrady o godzinie 19
00

.  

 

 

 

                   Przewodniczący 

Protokołowała            Zebrania Mieszkańców 

Katarzyna Ciudzińska          Andrzej Saternus   


